

## 持續進修 CPD

### 地產代理監管局實務證書課程 ( 第五期 ) - 證書頒授典禮

#### EAA's Certificate Programme in Practice (Fifth Series) - Certificate Presentation Ceremony



The fifth series of the EAA's Certificate Programme in Practice were held between October 2018 and March 2019. The ten classes received excellent support and had attracted 1,173 enrolments.

Ms Annie Fonda, Director of Operations and Professional Development of the EAA, presented certificates to licensees who completed the fifth series at a certificate presentation ceremony held on 28 May 2019. In spite of

地產代理監管局實務證書課程 ( 第五期 ) 已於 2018 年 10 月至 2019 年 3 月期間進行，持牌人反應熱烈，十個結構性課堂共錄得 1,173 人次參加。

地產代理監管局執行及專業發展總監方安妮女士於 2019 年 5 月 28 日舉行的證書頒授典禮頒發證書予完成實務證書課程 ( 第五期 ) 的持牌人。儘管就完成此課程有嚴格的要求，獲頒證書的持牌人均認為課程值得參與，亦歡迎透過單元測驗加深對課堂內容的理解，資深及新入行的持牌人均表示獲益良多。

地產代理監管局實務證書課程 ( 第六期 ) 已於 2019 年 4 月開辦，報名詳情請瀏覽監管局網頁：[www.eaa.org.hk/zh-hk/CPD-Scheme/EAA-Certificate-Programme-in-Practice](http://www.eaa.org.hk/zh-hk/CPD-Scheme/EAA-Certificate-Programme-in-Practice)

(註：此課程以廣東話授課，監管局日後會考慮以英語授課的可行性。)

the stringent requirement of the programme, the certificate awardees commented that the programme was of great value for both new and experienced licensees in enhancing their professional knowledge and skills.

Enrolment for the sixth intake of the EAA's Certificate Programme in Practice has started in April 2019. For details, please visit the EAA website: [www.eaa.org.hk/zh-hk/CPD-Scheme/EAA-Certificate-Programme-in-Practice](http://www.eaa.org.hk/zh-hk/CPD-Scheme/EAA-Certificate-Programme-in-Practice)

*(Note: the programme will be conducted in Cantonese at this stage. The EAA will consider the feasibility of conducting the programme in English in the future.)*